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W odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu 25.06.2025 r. na sesji Rady Miejskiej w

Sępólnie Krajeńskim w sprawie budowy chodnika przy ul.Topolowej w Sępólnie Krajeńskim

informuję, iż dostrzegamy zasadność realizacji tego zadania. Inwestycja ta jest istotna przede

wszystkim z punktu widzenia poprawy bezpieczeństwa niechronionych uczestników mchu

drogowego, jakimi są piesi. Należy wskazać, iż zamierzenie inwestycyjne w pierwszej

kolejności wymaga opracowania dokumentacji projektowej oraz przeprowadzenia procedury

administracyjnej.

W związku z powyższym zwrócimy się do Powiatu Sępoleńskiego o rozważenie

możliwości realizacji przedmiotowego zadania.
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Do wiadomości:

1. Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
2. a/a


